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Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 8 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt. Javasolta, 

hogy a rendkívüli képviselő-testületi ülés miatt 16 óra 50 percig tartson a bizottsági ülés. Ezt követően 

ismertette az ülés napirendi pontjait. Javasolta, hogy 1. napirendi pontként az OSE LIONS Oroszlányi 

Sport Egylet 2016. évi támogatási kérelmét tárgyalják. 2. napirendi pont „Döntés a Hosszú Távú 

Hőértékesítési Keretszerződés módosításáról”, 3. napirendi pont „A Képviselő-testület 2015. december 

15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása”, 4. napirendi pont: „Tájékoztató az önkormányzati 

szerződésekről”, 5. napirendi pont „Kérdés, interpelláció”.  

Javasolta továbbá, hogy a 3. napirendi pont keretében „A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) 

önkormányzati rendelet – módosítása”, az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2016. évi munkaterve”, az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2016. évi ünnepi programterve”, az 

„Iskolatej és kifli biztosítása az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. évfolyamán tanuló 

gyermekek számára az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként a 2016. évben” és az „Ebrendészeti 

feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, közbeszerzési értékhatár alatti 

eljárás lezárásával kapcsolatos döntések” című előterjesztéseket tárgyalják. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

215/2015. (XII.7.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. december 7-ei 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. OSE LIONS Oroszlányi Sport Egylet 2016. évi támogatási kérelme 

2. Döntés a Hosszú Távú Hőértékesítési Keretszerződés módosításáról 

3. A Képviselő-testület 2015. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

4. Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

5. Kérdés, interpelláció  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

  



2 

 

1. NAPIRENDI PONT: OSE LIONS Oroszlányi Sport Egylet 2016. évi támogatási kérelme 

 

Papp Péter elnök ismertette, hogy az OSE Lions bő 3 évvel ezelőtt fordult a képviselő-testülethez olyan 

kérelemmel, hogy az egyesület tovább növelve az egyesületi létszámot, kiszélesítené az utánpótlást. Ezzel 

egyidejűleg NB II-ből NB A csoportba jutna, illetve itt jobb eredményt tudna elérni abban az esetben, ha 

a képviselő-testület támogatja a szakosztály folyamatosan növekvő pénzügyi igényeit. Mindenki 

megkapta az egyesület részletes beszámolóját adatokkal. Kiemelkedően ez az a városi egyesület, aki a 

legtöbb TAO-s pénzt be tudja gyűjteni (sportcsarnok, illetve TAO az utánpótlásnevelés érdekében). Az 

egyesület eddig a képviselő-testület által megfogalmazott irányelveknek, kéréseknek eredményben, 

létszámban megfelelt. Jelenleg a csapat a 3. helyen áll a bajnokságban. A 700 M Ft-os TAO lehívásra a 

jelenlegi városvezetés a kosárlabda szövetség felé szóban elkötelezte magát az egyesület további 

finanszírozására is. 

 

Beck Ferenc OSE elnök elmondta, részletesen bemutatták, hogy hol áll az egyesület, milyen 

tevékenységet végez, táblázatokat is mellékeltek. Véleménye szerint az OSE még további fejlődés előtt 

áll. Annyi kiigazítást tett, hogy amikor feljutottak a B csoportba, akkor azt mondták, hogy 24 M Ft-ból 

meg tudják oldani ezt a kérdést. Gyakorlatilag a szezon közben, amikor az eredmények jöttek, mind az 

utánpótlás, mind a felnőtt szinten már lehetett látni, hogy előrébb kerülnek a csapatok, ezáltal többet 

kellett versenyeztetni, illetve több mérkőzést kellett rendezni, ami mind pénzbe kerül. Ennek alapján 

látszódik, mire kell a többletigény. Az első év az egyesület számára tanuló év volt gazdaságilag, 

szervezetileg, pozicionálásilag is. Eredményeikből látszódik, hogy mára sikerült a magyarországi 

kosárlabda tekintetében visszahelyezni, illetve közelíteni a régi nimbuszhoz, ami valamikor volt az 

Oroszlány együttese. Gyereklétszámban meghatározóak, folyamatosan vannak terveik a fejlődési irányba. 

Ez az alapja annak, hogy a minőséget is tudják fejleszteni. Benne vannak az első 20 egyesületben, 

amelyik ilyen utánpótlásbázissal ilyen eredményeket ér el. Felveszik a versenyt olyan A csoportos 

utánpótlás-bázisokkal is, ahol nem szűnt meg az utánpótlás. Egy szaksajtó címlapjára felkerült Oroszlány, 

ez azt jelenti, hogy számolnak az OSE-val mindenhol minden téren. Megköszönte az eddigi támogatást a 

testületnek, a hivatalnak, illetve az összes társadalmi segítőknek is. Hozzátette, hogy sikerült oroszlányi 

származású játékosokat is visszahozni, szeretnék bővíteni ezt a kört. Erre kérik a támogatást. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy alábbiak szerint fogadják el határozati javaslatot: Az Oroszlányi Sport 

Egyesület önkormányzati támogatását a 2016. évi költségvetésében a képviselő-testület lehetőségei 

szerint 36 M Ft-ban határozza meg. Kérte, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

216/2015. (XII.7.) PB határozata 

az OSE LIONS Oroszlányi Sport Egylet 2016. évi támogatási kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az OSE LIONS Oroszlányi Sport Egylet 36 M Ft-os támogatását a 2016. évi 

költségvetésébe lehetőség szerint tervezze. 

 
Felelős: Papp Péter elnök 
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2. NAPIRENDI PONT: Döntés a Hosszú Távú Hőértékesítési Keretszerződés módosításáról 

 

Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elmondta, hogy hosszabb folyamat végeredménye az a 

megállapodás-tervezet, ami az előterjesztés mellékletében megküldésre került. A Vértesi Erőmű Zrt. még 

szeptemberben kezdeményezte a 3 oldalú szerződés megkötését, amelynek a tartalma jogi szempontból 

elfogadható, tulajdonosi szempontokból viszont nem. Ezért erre vonatkozóan módosító javaslatot tettek a 

szerződéshez, illetve a Vért kérésének megfelelően megpróbálták különválasztani a 3 oldalú 

megállapodást, tehát az üzemeltetés folytonosságára, illetve az új üzemeltetőre vonatkozó megállapodás-

tervezetet és az esetleges tulajdonosi, üzemeltetői, vagy működtetői kárigénynek a meghatározását. Az 

erre vonatkozó szerződés-tervezeteket a képviselő-testület is tárgyalta. A legutolsó képviselő-testületi ülés 

előtt volt egy egyeztetés az érdekelt felek között (Oroszlány Város Önkormányzata, a Vért, az MVM és 

az OSZ Zrt.), amelyen olyan kompromisszumos megoldás született, amely mindkét fél érdekeit 

megfelelően tartalmazza. Ez ebben a szerződés-tervezetben dőlt betűkkel található. A szerződés lényegi 

része nem változott, tehát az, hogy milyen határidővel kitől ki veszi át a szerződés tartalmát, illetve ki 

felel annak a végrehajtásáért. Bekerült az a kitétel, amely szerint az OSZ Zrt. jelzi, elképzelhető, hogy a 

társaságnak ebből gazdasági kára, vagy hátránya származik. Ebben a megállapodás-tervezetben 

rögzítették, hogy erre a kárra a jogigényüket fenntartják. Tehát a Vért-tel szemben továbbra is fennáll 

annak a lehetősége, hogy akár megállapodásos úton, akár bírósági peres úton tudja az OSZ Zrt. az 

elszenvedett kárt érvényesíteni. Véleményük szerint a jelenlegi megállapodás-tervezet elég biztosítékot ad 

a város, illetve a szolgáltató részére. 

 

16 óra 22 perckor Beck Ferenc OSE elnök távozott a bizottság üléséről. 

 

Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elmondta továbbá, hogy fel kell készülni arra, hogy ha perre 

kerül sor, az vélhetően nem lesz rövid időtartamú.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. 

 

Papp Péter elnök jelezte, hogy a határozati javaslatnak 2 pontja van, melyek tartalmát ismertette, majd 

kérte a bizottsági tagokat, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

217/2015. (XII.7.) PB határozata 

a „Döntés a Hosszú Távú Hőértékesítési Keretszerződés módosításáról”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Hosszú Távú Hőértékesítési Keretszerződés módosításáról” című 

előterjesztést. 

 
Felelős: Papp Péter elnök 

 

16 óra 24 perckor Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató távozott a bizottság üléséről. 

 

3. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. december 15-ei munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Papp Péter elnök az előterjesztések megvitatása előtt ismertette, hogy jegyző asszony tájékoztatása 

szerint a mai napon kerül kiküldésre a 2016. évi költségvetés előkészítéséről szóló előterjesztés, illetve a 

bérlakások jövő évi üzemeltetéséről szóló előterjesztés. A többi hiányzó előterjesztés a holnapi napon 

megérkezik mindenkihez. 
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A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy novemberben egy részletes költségvetés-módosítás került a 

képviselő-testület elé. Azóta a központi költségvetésbe érkező pénzek, egy-egy polgármesteri hatáskör és 

előirányzat átcsoportosítás történt. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy mikor kerül beépítésre a költségvetésbe a posta 

mögötti területtel kapcsolatos plusz bekerülési költség, amit a vállalkozók jeleztek. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy ezt jelenleg a rendelet nem tartalmazza. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy csütörtökön postázzák a képviselő-testületi előterjesztéseket. 

Amennyiben addig kiderül, hogy be lehet tenni a rendeletbe, akkor hétfőn összevont bizottsági ülésen 

meg lehet tárgyalni és a keddi testületi ülésre be lehet vinni.  

 

Németh Gábor alpolgármester hozzátette, hogy a mai napon megkapta a Dialcont a szükséges kért 

adatszolgáltatást a megvalósult ivóvíz-bekötés felújításokra és a kiépült csapadékvíz-hálózatra 

vonatkozóan. Ez alapján felmérik és kedd-szerdán megküldik azt a nyomvonalrajzot, amelyből látszik, 

hogy az E.ON mit csinál, és melyek azok a fennmaradó részek, amelyeket az önkormányzatnak kell 

megcsinálni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy tervezői árkalkuláció is lesz-e benne. Vagy maradnak 

továbbra is a vállalkozó, illetve a műszaki ellenőr által leadott áraknál? 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy az E.ON meghatározza, hogy mely szakaszokat milyen 

hosszúságban csinálja meg. A maradék vezetékszakaszokra kell bekérni az árajánlatot. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag hozzátette, hogy arról volt szó az egyeztetésen, hogy lesz tervezői árajánlat 

a teljes hosszra.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

218/2015. (XII.7.) PB határozata 

 „A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi munkaterve 

 

Papp Péter elnök jelezte, hogy nem találta a munkatervben a városi cégek (Varikont Kft., LÜN Kft., 

OSZ Zrt., OKÖ Zrt.) beszámolóit.   

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy ezeket a beszámolókat a májusi ülés tervezett napirendi pontjai 

közé beépíti. 
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Gyuga Mihály bizottsági tag kérte, hogy az október 25-ére tervezett ülést október 18-ára tegyék át az 

iskolai őszi szünet miatt. További indoka, hogy szeptember 6-án lesz az előző ülés, tehát a két munkaülés 

között így is több, mint 1,5 hónap telik el. 

 

Papp Péter elnök kérte, szavazzanak Gyuga Mihály bizottsági tag módosító javaslatáról, miszerint az 

október 25-ére tervezett munkaülés dátuma október 18-ra változzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen, 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

219/2015. (XII.7.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek, hogy a képviselő-testület 2016. évi munkatervében az októberi munkaülés 

időpontja október 18-a legyen. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

220/2015. (XII.7.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi munkaterve” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. évi 

munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2016. évi ünnepi programterve 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a tavalyi évben az volt az eljárás, hogy a városi 

eseményeket, ünnepségeket érintő költségeket meg lehetett pályázni. Az idei évben az a javaslatuk, hogy 

az OKSZIK ünnepi programtervébe betervezett rendezvények költsége, az OKSZIK költségvetésébe 

kerüljön. Az egyéb szervezeteknek pedig a pályázati lehetősége álljon fel. Szerdán erről még lesz vita a 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság ülésén. Másik lehetséges változat, hogy az OKSZIK a kiemelt 

városi és állami ünnepeket rendezze meg ilyen módon, és az összes többit pedig pályáztassa meg. Ha 

nincs megfelelő pályázó, akkor saját maga fogja megrendezni az adott rendezvényt. Újdonság lesz 

továbbá, hogy az ezzel kapcsolatos logisztikai tevékenységet minden nagyobb rendezvény alkalmával 

szintén pályáztassák meg. Itt elsősorban a közönség-kiszolgálásra (takarítás, WC használat, stb.) gondolt, 

tehát ami a kulturális programon kívül van. Hozzátette, hogy természetesen egy részletesebb 

költségkimutatást is fognak kérni az OKSZIK-tól ezekről az eseményekről és a leszerződött dolgokról is. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdésére - Mekkora ez az összeg? - Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy 

28 M Ft. 
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Székely Antal bizottsági tag jelezte, hogy ez 10 M Ft-tal kevesebb, mint amit a művelődési ház akkori 

intézményvezetője, Szabó Károly igényként beadott. 

 

Ezt követően Székely Antal bizottsági tag, illetve Papp Péter elnök a Szabó Károly intézményvezető által 

leadott 36 M Ft-os tervezetről, a Bányász Napra átadott 10 M Ft-ról, illetve a 60 éves rendezvényekre 

biztosított 10 M Ft-ról vitázott. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérte, hogy mindig legyen felelőse annak, amit szerveznek, és legyen 

ennek önkormányzati kontrollja. Ugyanis tavalyi évben a Semmelweis Napra nem kapott meghívót, pedig 

ő az érintett szakbizottság elnöke. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérte, hogy konkretizálják a közönség-kiszolgálással kapcsolatos 

pályáztatást. 

 

Székely Antal bizottsági tag javaslata az volt, hogy a Pénzügyi Bizottság, illetve a Képviselő-testület 

tagjai közül, illetve akik ebbe szeretnének beleszólni, vegyenek részt egy pályáztató bizottsági ülésen, 

ahol tisztázzák, hogy a pályázatnak mi lesz a célja, tartalma és a döntési mechanizmusa, és ne egy ember 

döntsön. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

221/2015. (XII.7.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2016. évi ünnepi programterve” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2016. évi ünnepi programterve” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Iskolatej és kifli biztosítása az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. évfolyamán tanuló gyermekek 

számára az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként a 2016. évben 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy minden évben biztosította a képviselő-testület az iskolatejet 

és kiflit. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a határozati javaslatnak 3 pontja van, melyek tartalmát ismertette.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

222/2015. (XII.7.) PB határozata 

az „Iskolatej és kifli biztosítása az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. évfolyamán tanuló 

gyermekek számára az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként a 2016. évben” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Iskolatej és kifli biztosítása az oroszlányi köznevelési intézmények I-VIII. 

évfolyamán tanuló gyermekek számára az iskolagyümölcs-program kiegészítéseként a 2016. évben” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ebrendészeti feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, közbeszerzési 

értékhatár alatti eljárás lezárásával kapcsolatos döntések 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a közbeszerzési eljárás véget ért. Ugyanaz a vállalkozó egy 

személyben pályázva a tavalyihoz képest magasabb összeget kér a feladat ellátására, ami nem fér bele az 

önkormányzat által meghatározott összegbe. Az előterjesztés szerint 7.315.200 Ft-ot kellene a 2016. évi 

költségvetésben biztosítaniuk. Így lép életbe a szerződés a vállalkozóval. 

Hozzátette, hogy a közbeszerzési munkacsoport részletesen tárgyalt a pályázóval, és javasolta a 7 M Ft 

megszavazását. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdésére - Mi indokolja a 15,5% díjemelést? - Papp Péter elnök 

elmondta, az, hogy már 3 éve nem volt díjemelés. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

223/2015. (XII.7.) PB határozata 

az „Ebrendészeti feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, tárgyalásos, 

közbeszerzési értékhatár alatti eljárás lezárásával kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Ebrendészeti feladatok ellátása és ebrendészeti telep üzemeltetése tárgyú, 

tárgyalásos, közbeszerzési értékhatár alatti eljárás lezárásával kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök a 17 órakor kezdődő rendkívüli képviselő-testületi ülésre tekintettel a bizottság nyílt 

ülését 16 óra 49 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

Kelemen Gabriella 

jegyzőkönyvvezető 


